
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 691

Vil ministeren redegøre for rimeligheden i at koble hjælp til banker under finanskrisen

sammen med, at den finansielle sektor skal betale en stor del af regeringens pensionsud-

spil, når en opgørelse fra Erhvervsministeriet viser, at staten havde et samlet overskud på

17 mia. kr. fra bankbakkerne? Der henvises til notatet ”Endelig opgørelse af overskuddet

af bankpakkerne” fra Erhvervsministeriet (link: https://em.dk/media/12237/endelig-opgoe-

relse-af-overskuddet-af-bankpakkerne.pdf).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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